



Yuliya EFIMOVA



Nous avons le plaisir de vous informer que le XXXV^{ème} Meeting International de Natation de Monte Carlo aura lieu les 10 et 11 juin 2017 au Centre Nautique Prince Albert II - Stade Louis

- C'est en 2007 que **Yuliya Efimova** apparait sur le devant de la scène internationale en battant les **records du monde** en petit bassin sur les 100m et 200m brasse, devenant ainsi la **première femme** à établir un record sous les 1m 5s.
- Elle participe à ses premiers **Championnats du Monde** en 2009 à Rome en ramenant sa première médaille d'or en 50m brasse grâce à un nouveau **record mondial** de 30s09. Aux mondiaux de 2013, elle deviendra la **première femme** à réaliser le doublé sur le 50m et 200m brasse.
- C'est à sa deuxième participation aux **Jeux Olympiques** de Londres en 2012, qu'elle décroche sa première médaille olympique sur le 200m brasse. Son travail paiera quelques années plus tard à Rio, où elle repartira avec 2 médailles d'argent en 100m et 200m brasse.



We are pleased to inform you that the XXXVth International Swimming Meeting of Monte Carlo will take place on the 10th and 11th June 2017.

- In 2007, **Yuliya Efimova** appears in the spotlight by beating the **world records** in short course in the 100m and 200m breaststroke, becoming the **first woman** to establish a record under 1m5s
- She took part to her first **World Championships** in 2009 in Roma, bringing back her first gold medal in the 50m breaststroke thanks to a new **world record** (30s09). At the worlds in 2013, she became the **first woman** to win gold in both the 50m and the 200m breaststroke.
- At her second entry at the **Olympic Games** in London in 2012, she gets her first olympic medal in the 200m breaststroke.. Her determination ends up paying off few years later in Rio, where she leaves with 2 silver medals in the 100m and 200m breaststroke.

Represents Efimova Team Club

Strokes Breaststroke

Olympics	2		1			
Worlds	4		4		2	
Europe	3		2			



Contact :
Federation Monegasque de
Natation

fedmonat@monaco.mc
+377 92 05 40 59
www.montecarlo-swimming.org
www.marenostrumswimming.com

> Date du Meeting : 10 et 11 juin 2017

> Lieu : Stade Louis II, Monaco